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Sammanfattning styrelsemöte 4-2023 Ridklubben Norrtälje Ryttare 230503 

Ekonomi 

Stabilt, inga kostnader som skjuter iväg. 

Vallby 

Uppstart abonnemangsridning 1 maj, väldigt roligt! 

Ridlärarkapacitet 

Med två ridskolor behöver vi mer ridlärarkapacitet. Vi vill hålla samma höga kvalitet som på 

Vigelsjö, och ser gärna att våra befintliga ridlärare även tar lektioner på Vallby – det ger 

också stabilitet till vår lektionsplan och utbildningsplan. 

Häst- och stallpersonal 

Vår befintliga personal delar sin tid mellan Vigelsjö och Vallby, för att få igång 

uppbyggnaden av goda rutiner och hög kvalitet på Vallby. Alla jobbar väldigt hårt! 

Länsstyrelsen – tillstånd för verksamheten 

Tillståndet för verksamheten är klart, efter besök av Länsstyrelsen under april. 

Hästar Vallby 

Prins, Atlas och Foppa har flyttat från Vigelsjö till Vallby. 

Vigelsjö 

Stabilt läge, med 94% beläggning, maxkapacitet abonnemang 274 elever. Därutöver kommer 

aktiviteter. 

 

Fixardag 

Genomfört en rolig fixardag där 20-30 personer kom och fixade tillsammans. Målat staket och 

domarvagnen, fyllt en container med skräp. Planterat blommor, krattat och rensat. 

 

Framtidens anläggning 

Kommunen har beslutat att inte gå vidare med ytterligare projektering för anläggning på 

Björnö. Vad detta innebär för framtida planer vet vi inte ännu. 

 

Hästflottan 

Vi har totalt 36 hästar i hästflottan.  

Silver är såld. 

Foppa halt. 

 

Hovslagare 

Efter Kenneths tragiska bortgång håller vi på och söker ny hovslagare. 

 

 


